

The Algerians as Mediators

ROY, J. Raymond

Hailing from Moncton, N.B., Mr. Roy has had a career mainly involving trade policy and international development cooperation. He has held posts in Caracas, Bonn, Brussels, Geneva and Algiers. Among his overseas assignments: Deputy Head of the Canadian Mission to the EEC (1972-75), Member of the Canadian Delegation to the Tokyo Round (1975-76) and Ambassador to Algeria (1978-80). He has been a member of the Trade Commissioner Service; in Ottawa his assignments have included Directorships in External Affairs involving commercial policy, aid and development finance and political relations with francophone Africa and western Europe. He is currently a Director in the Policy Branch of CIDA. Mr. Roy is prepared to speak in English or French.

Afrique: Transports; structure économique

LESSARD, Gabriel-M.

Bacc ès Arts, 1968; bacc en science politique, 1971; maîtrise en relations internationales, 1972. Entre aux Affaires extérieures en 1972. Membre de la délégation canadienne près la Commission internationale de contrôle et surveillance au Vietnam, 1973. Ambassade du Canada au Sénégal 1974 à 76. Direction du Moyen-Orient, Ottawa, 1972. Directeur-adjoint de la planification pour Alcan d'Afrique et du Moyen-Orient, 1978 à 1980. London Executive Programme de l'Ecole des gradués du London Business School, printemps 80. Responsable des questions relatives aux métaux et minéraux à la Direction de la politique commerciale et des produits de base, de juillet 80 à ...